
RDŻ/02/02/2025      Gliwice, dnia 16.02.2025 r.

    Pani Katarzyna Kuczyńska – Budka
Prezydent Miasta Gliwice
ul. Zwycięstwa 21 
44-100 Gliwice

Dotyczy: informacji dot. planu zagospodarowania działki z boiskiem do piłki nożnej przy ul. Żernickiej

Szanowna Pani Prezydent!

W związku z brakiem odpowiedzi co do ustaleń na powyższy temat, do których zobowiązali się
wiceprezydent Agnieszka Dylewska oraz wiceprezydent Jarosław Ziemba podczas spotkania w Radzie
Dzielnicy Żerniki w dniu 12 listopada 2024 r., prosimy o pilne przekazanie informacji dotyczących planu
zagospodarowania ww działki przeznaczonej pod dzierżawę lub wynajem Szkółce Piłkarskiej MKS. 

Ponadto Rada Dzielnicy miała zostać poinformowana, czy i ewentualnie kiedy dojdzie do skutku
podpisanie umowy i czy będzie ona zawierała zapisy, o które wnosiliśmy.

Od wspomnianego spotkania upłynęły już trzy miesiące i do tej pory nie otrzymaliśmy żadnej in-
formacji w niniejszej sprawie, ani z Urzędu Miejskiego ani z Miejskiego Zarządu Usług Komunalnych.

W związku z powyższym wnosimy o przekazanie informacji na jakim etapie znajduje się powyższa
sprawa i zapewnienie, że umowa będzie zawierać postulaty naszych Mieszkańców wyrażone przez Radę
Dzielnicy Żerniki.

   W imieniu Rady Dzielnicy "Żerniki"

 

Otrzymują: 

1. Adresat
2. Witryna internetowa WWW oraz Facebook Rady Dzielnicy
3. a/a

Przygotowała: Mariola Bucher

Uprzejmie informujemy, że ten list oraz odpowiedź na niego, zostaną umieszczone na stronie internetowej Rady Dzielnicy: http://zerniki.gliwice.pl

http://zerniki.gliwice.pl/
https://www.facebook.com/Rada-Dzielnicy-%C5%BBerniki-1525519037769977/?fref=ts
http://zerniki.gliwice.pl/

